

Congratulations to Annika !

mercredi 22 mai 2013, par [Julia Fady](#)



Annika-Jiyeun Kim, a student in the 4e4 International section, just won the 3^e Prix at Concours International Leopold Bellan which was held in Paris last week. It was no age-limited competition and she was the youngest participant among adults from universities ! She is now preparing a concert.

Annika began studying the violin in South Korea at just four years old. After moving to Vancouver Canada at age five, she attended Vancouver Academy of Music and studied with Rosalind O'Keefe as part of a Suzuki violin program. In 2006 her family moved back to her home country. From 2007 to 2009 in Korea she won many prizes at national violin competitions including the Grand Prix at the National Music Competition and Napa Competition. In 2010 her family moved to France and she continued her music education at the Conservatory of Aix-en-Provence and in the International section at Collège Mignet. In 2012, at the age of thirteen, she passed the entrance exam of Haute école de musique de Genève (HEM). Since November 2011, she has studied with Marie-Annick Nicolas, a professor of HEM and honoured chevalier, and has performed in her recitals in many venues in France.

CONGRATULATIONS TO THIS OUTSTANDING STUDENT !

Annika-Jiyeun Kim, élève en 4e4 internationale, vient de remporter le troisième prix du Concours International Leopold Bellen à Paris pour le violon. Ce concours prestigieux est ouvert à tous et Annika était la plus jeune participante ! Actuellement, elle est en train de préparer un concert.

Annika a commencé à étudier le violon à l'âge de 4 ans en Corée du Sud avant de déménager vers le Canada lorsqu'elle avait 5 ans. Là elle a suivi des cours de violon à l'académie de musique de Vancouver avec le professeur Rosalind O'Keefe qui était une spécialiste de la méthodologie Suzuki. En 2006, sa famille est retournée en Corée et elle a gagné plusieurs prix nationaux, y compris un grand prix de violon au Concours national de musique. En 2010 la famille est venue en France où elle s'est inscrite en 6^e dans la section internationale au Collège Mignet et au Conservatoire. Depuis elle a réussi le concours d'entrée à la Haute école de musique de Genève (HEM) où elle étudie avec le professeur, Marie-Annick Nicolas, chevalier d'honneur.

Toutes nos félicitations à cette élève méritante !